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证书编号：ISC-O-2024-3031-R
兹 证 明
天津市正方智成石油装备有限公司

统一社会信用代码：91120116MADG6RPT84
注册地址：天津经济技术开发区西区泰茂路以东、中心庄路以西、中南二街(浦项厂区)以南、中南一街以北        邮编: 120116

经营地址：天津市滨海新区大港开发区昌和街与吉祥路交口东200米（总部）；天津市大港西围堤东侧（生产地）        邮编: 120116

管理体系符合

GB/T45001-2020 / ISO45001：2018标准要求

认证范围：

石油专用设备及配套配件研发、生产、安装、维修、改造和技术服务所涉及场所的相关职业健康安全管理活动
发证日期：2024年09月19日                  

有效期至：2027年09月18日
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The validity af this certificate is subject to the scanning result of the two—dimensianal code af the certificate
This certificate information can be inquired on the official website of the certification authority (www.china-isc. Org. CN)

This certificate information can be inquired on the official website of China Certification and Accreditation Administration (www.crica. Gov.cr)
Note: the certified organization must acoept the supervision and sudit regularly and use it together with the supervision and

audit (nspection) qualification notice.

Add: Room 810, No. 8 Beisanhuan East Road, Chaoyang District, Beijing.  TEL ( +86 10) 82252376
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Registration No. ISC-O-2024-3031-R
This is to certify that

Tianjin Fangzhicheng Petroleum Equipment Co. , Ltd.

The social credit code：91120116MADG6RPT84

Registered Address: Tianjin Economic-Technological Development Area (TEDA) West Zone: East of Taimao Road, West of Zhongxinzhuang Road, South of Zhongnan Second Street (Posco Plant Area), North of Zhongnan First Street  
Audit Address: 200m east, junction of Changhe Street and Jixiang Road, Dagang development zone, Binhai new area, Tianjin (headquarters)；East side of West dike of Dagang, Tianjin (production area)  
Which is in conformity with

 GB/T45001-2020 / ISO45001：2018
This certificate covers the following scope of

Occupational Health and safety management activities related to the location of research and development, production, installation, maintenance, alteration and technical services for petroleum-specific equipment and accessories 

Issue      Date：2024-09-19
     Expiration Date: 2027-09-18

职业健康安全管理体系认证证书
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